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Concept verslag gebruikersoverleg dd. 12 september 2019 
 
Afgemeld: 

Piet de Blank 
Ydo groot 
Maureen Vriends 
Thea van Santvoort 
Veteranen dames 
 

 
Aanwezig: 
Bestuur de Hoeve     Fanfare 

Mathieu Raemaekers      Rini Gielis 
Bert Jansen ,      Gastvrouw 
Robert van Nistelrooij     Ria van Dijk-Smits 
Leon van Meer,     EHBO Lith 
Jan   Klinkhamer      Gerrit Schel 

Coördinatoren       Diny van Rooij 
Elly vd Hurk      Vocal groep Lith 
Leonie        Tineke Janssen 

Koningsdag Lith       Geert van de Heuvel 
 Jet van Sonsbeek     Tafeltennisclub de Snoecksprong 

Anneke Korsten      Marianne Vendelmans 
Veldhazen 
 Hans van Dinther 
Sinterklaas comité 
 Mark van Lith 
 Michiel van de Coolwijk 
Heemkundekring 

Barbara van Tuijl van Kessel 
Johan de Nooij 
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1. Opening door voorzitter 
Mathieu heet iedereen welkom en vraagt of er nog aanvullingen op de agenda zijn.  
 

2. Vaststellen agenda 
Geert van de Heuvel wil graag de zaalhuur van VGL toegevoegd zien bij agendapunt 10 
Vaststelling concept agenda 
Agenda is aangepast met punt 10b zaalhuur VGL 
 

3. Concept notulen vorige vergadering 
Notulen werden goedgekeurd. Wel waren er naar aanleiding van de notulen nog vragen 
te weten: 
Johan de Nooij had nog een vraag over de limiet van de geldtransacties van de 
pinautomaat. Mathieu geeft aan dat dit beleid van de Rabobank is maar dat deze bank 
binnenkort vervangen wordt door Geldmaat (samenwerking van 3 banken). Mogelijk is 
dan dit probleem van de baan. 

 
4. Actiepuntenlijst d.d. 11 juni 2019 

Actiepuntenlijst is nagelopen. Van commentaar voorzien en aangevuld. 
Schoonmaakdienst wordt toegevoegd aan bord bij ingang. 
Invullen is niet vrijblijvend de brandweer gaat er bij calamiteiten van uit dat dit de 
actuele stand van zaken is m.b.t. de bezoekers in de accommodatie.  
De brandweer vond de locatie van het bord op een logische plaats. De gebruikers 
van de accommodatie(s) van de Hoeve zullen zelf de discipline moeten opbrengen 
om zich op dit bord aan en af te melden. 
Het voorkomt ook misverstanden bij gebruikers met het al dan niet inschakelen van 
de beveiliging van het gebouw. 

 
5. Verslag eerste resultaten evenementencommissie (Jan Klinkhamer, Robert van 

Nistelrooij) 
Jan legt uit dat het de bedoeling is meer activiteiten in de Hoeve te krijgen. Daarover is 
o.a. contact geweest met de Lievekamp. Het gaat dan over kleinschalige 
theaterproducties. Wij zouden ondersteuning kunnen krijgen van de Lievelamp. 
Voor de rest moet men denken aan een voorleesmiddag, dansavond met een bandje etc. 
Robert noemde ook nog film op locatie. Filmvoorstellingen. (We zijn nog op zoek naar 
mensen die hier iets in willen betekenen dus….. Maar  ook een youtube meeting voor de 
jeugd van 16+, een game middag voor de jeugd, een make up artiest/clinic etc. 
De insteek is dat het kostendekken moet zijn en dan het liefst in de weekenden. 
Bestuur heeft een bedrag van 3000 Euro geoormerkt om eventueel verliesgevende 
projecten te kunnen dekken. Bij theater moet gedacht worden aan theater in 
combinatie met thema. 
 
 
Ook onze website wordt door Jan en Freek onder handen genomen en in een moderner 
jasje gestoken. 
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6. Korte toelichting financiën door de penningmeester. 
Bert geeft aan dat alle toegezegde donaties/sponsorgelden binnen zijn. Aan de hand 
van een pp presentatie loopt hij de bedragen na en vertelt waar ze (in grote lijnen) aan 
uitgegeven zijn. Ook het hoofdstuk onvoorzien (inrichting keuken, aanschaf van tv 
toestellen, gordijnen in de rietkraag en overlaat etc. etc.) hebben we voor het grootste 
gedeelte af kunnen dekken. Moeilijk aan te geven hoe we er nu voor staan omdat we pas 
in maart/april 2020 exact weten wat we aan gezamenlijke onkosten hebben. Als dit is 
conform het bedrag dat de gemeente eerder genoemd heeft komen we dit jaar 2000 
Euro in de min. Ook hebben we geen reservering voor afschrijving aan 
licht/geluid/meubels kunnen doen., We gaan proberen een gedeelte van de exploitatie 
tekort garantie van de gemeente hiervoor te gebruiken. 
Afgesproken is dat na april 2020 gekeken wordt of de tarieven verhoogd/verlaagd 
moeten worden. 
 

7. Inzet van vrijwilligers 
Om te kunnen voldoen aan de wetgeving m.b.t. hygiëne en veiligheid is het noodzakelijk 
dat het barpersoneel (barvrijwilligers) een schriftelijke cursus met goed resultaat 
hebben doorlopen.  
Zie ook de meegestuurde bijlages te weten: 
Bijlage 1 Aanpassing barbezetting september 2019 
Bijlage 2 Barbezetting 
Bijlage 3 Memo voor de gebruikers vrijwilligersuren. 
 
De aanwezige gebruikers en dan met name de vertegenwoordigers van VGL, De fanfare 
en de Heemkundekring geven aan dat zij denken  problemen te gaan krijgen om 
vrijwilligers te vinden die bereid zijn om een complete avond bardienst te draaien. Ook 
het draaien van bardienst op een avond dat hun vereniging niet actief is gaat 
waarschijnlijk problemen opleveren. 

Afgesproken is dat alle verenigingen gaan inventariseren of er bezwaar is. Het bestuur 
hoopt dat men snapt dat het voor onze vrijwilligers (Coördinatoren) hun taak 
aanzienlijk vereenvoudigd als zij per avond een vast aanspreekpunt hebben. 
De inventarisatie zou voor 10 oktober gebeurt en doorgegeven zijn aan het bestuur. (zie 
actiepuntenlijst punt 11. secretariaat@de-hoeve-lith.nl 
 

8. De prijzen voor de schoonmaak na evenementen zijn niet kostendekkend en worden 
aangepast. De nieuwe prijzen zullen z.s.m. bekend gemaakt worden door het bestuur. 
Actiepunt bestuur 
 

9. Tarieven miv 1 januari. 
Afgesproken is dat zodra we zicht hebben op onze daadwerkelijke kosten en  
inkomsten (Dit zal ongeveer april 2020 zijn) we gaan bekijken of we de prijzen aan 
moeten passen. 
 

mailto:secretariaat@de-hoeve-lith.nl
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10. Planning accommodatie 
Aangezien bijna al onze hoofdgebruikers werken met de schooljaarplanning als 
jaarplanning doet het bestuur een beroep op al onze eigen verenigingen/gebruikers om 
deze manier van plannen over te nemen. Dit voorkomt dat gebruikers op zoek moeten 
naar andere accommodaties voor hun optredens of verenigingsactiviteiten.  
 
VCL gaf aan dat zij moeilijk nu al een keuze kunnen maken over welke accommodatie zij 
de komende periode willen gaan gebruiken omdat zij nog niet bekend zijn met alle 
mogelijkheden, afgesproken is dat zij  nu gebruik gaan maken van de Oostkolk 
 

11. Nieuwe gebruikers 
Bestuur geeft aan dat er een aantal nieuwe gebruikers gebruik gaan maken van de 
accommodatie van de Hoeve. Dit is voornamelijk gedurende doordeweekse dagen. 
Pantein krijgt op de eerste verdieping buro accommodatie en mag 1 dag per maand of 2 
dagdelen gratis gebruik maken van een vergaderlocatie. 
Dela incidenteel voor avondwake of afscheidsdienst voor inwoners/betrokkenen van 
Lith. 
Logopedie maakt een aantal uren gebruik van de spreekkamer voor begeleiding van 
kinderen van de school. 
Bestuur geeft aan dat zij in gesprek zijn met kompas. Deze wil gedurende alle 
doordeweekse dagen gebruik maken van de Overlaat met mensen met een beperking. 
Mocht een en ander definitief worden dan worden onze gebruikers hier nog over 
geïnformeerd. 
Geldmaat is een samenwerkingsverband van 3 banken. Zij willen het contract van de 
Rabobank overnemen. Het bestuur is samen met de andere gebruikers en de gemeente 
aan het kijken op welke manier hier invulling aan gegeven kan worden.  

 
12. Vacatures bestuur mede in verband vertrek van de penningmeester m.i.v. 01-09-2019 

Met ingang van september 2019 is de functie penningmeester van de Hoeve vacant. 
Bert Jansen legt met ingang van september zijn functie na drie jaar neer.  
Bert wordt door de leden bedankt voor zijn jarenlange inzet. Het bestuur neemt nog op 
passende wijze afscheid, Er is nog geen definitieve vervanger voor deze functie. 

Mochten er binnen de verenigingen mensen zijn die deze functie over willen nemen of 
indien men iemand kent die deze functie over wil nemen dan aan u het verzoek dit door 
te geven aan het secretariaat van de hoeve.  
 

13. Rondvraag: 
Geert had een vraag welke code hij door moet geven bij een vals alarm. De code is zijn 
eigen inlogcode voor het gebouw bestaande uit 4 cijfers 
Barbara had vraag over bewegingsmelder in opslag Heemkundekring. Deze gaat 
aangepast worden. 
 
De aanwezige screens aan de buitenzijde van het gebouw zijn wel aanwezig maar niet 
functioneel doordat ze niet (meer) aangesloten zijn. Meenemen in overleg met 
gemeente 15 september 
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Het grote TV beeldscherm is eventueel ook te gebruiken voor het weergegeven van 
mededelingen of evenementen. Wel moet daar melding van gemaakt worden bij 
buurtbewoners. We gaan eerst maar eens kijken wat de mogelijkheden worden van de 
aan te schaffen reclame/mededelingen zuil. 
 
De Geldautomaat verplaatsen naar de tusenhal is bij de Rabobank niet bespreekbaar. 
 
Onze eigen muntenautomaat dichter naar de bar verplaatsen is nu niet mogelijk. Mocht 
de geldautomaat van de Rabobank weggaan dan zouden we mogelijk de muntautomaat 
kunnen verplaatsen. 
 

14. Sluiting 
Mathieu biedt de aanwezige een consumptie aan om op het afscheid van Bert te klinken 
en sluit de vergadering 


